
12-10-2019

Geacht Presidium,

In de agenda van de vergadering Presidium van 16 oktober aanstaande staat onder rubriek 6 - 
Ingekomen stukken-(zie bijlage) een notitie van de vak-afdeling (BEL) met betrekking tot de uitspraak 
van de Raad van State inzake het stikstofbeleid en de gevolgen hiervan.

De gegeven uitleg van de hoofdlijnen is duidelijk aangegeven, maar dient wel te worden aangevuld.

De Europese regelgeving vereist dat de stikstofgevoelige natuur in de aangegeven Natura 2000-
gebieden (PAS-gebieden) ten eerste niet in kwaliteit achteruitgaat. 

Ten tweede vereist de EU-regelgeving dat de stikstofgevoelige natuur in een gunstige staat van 
instandhouding wordt gebracht en blijft.

Deze kent echter geen termijn en geldt niet alleen voor de afzonderlijke PAS-natuurgebieden, maar 
op nationale schaal.

Dit wil zeggen dat het om alle natuur en leefomgevingen gaat.

Hiermee dienen gemeenten rekening te houden bij het beoordelen van een ingediende 
project/bestemmingsplan.

Zowel landelijk als lokaal wordt- gemakshalve- voorbijgegaan aan deze beleidsbepalende EU-
regelgeving.  

Het kabinet heeft toegezegd binnenkort te komen met nieuw beleid, maar zal ook gehouden zijn aan 
de eis van het EU-beleid. Het lijkt onvermijdelijk dat de – bestaande - ADC-toets zal terugkeren;

A. Er is geen alternatief;

B. Er is een dwingende reden van groot openbaar belang;

C. Er vindt natuurcompensatie plaats, niet ten koste van andere natuur.

Een ingediend project/bestemmingsplan dient dan te voldoen aan deze eisen.

Wij zijn van mening dat de benoemde notitie van september 2019  geen leidraad mag zijn voor 
gemeentebeleid.

Vriendelijke groet,

Bewonerscollectief Goyergracht Groen/ E. Dimitruk, C. van Breemen.


